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SKRAĆENI ZAPISNIK 

S 17. sjednice Upravnog odbora Hrvatskog teniskog saveza održane ponedjeljak 19. prosinca 

2022. u 11.00 sati u hotelu Westin, Izidora Kršnjavog 1, Zagreb  

Predsjednica Hrvatskog teniskog saveza, Nikolina Babić otvorila je 17. sjednicu Upravnog 

odbora i pozdravila nazočne.  

Od strane Upravnog odbora nazočni:  

Predsjednica: Nikolina Babić 

Članovi UO: F. Regina, M. Švigir, M. Matić, B. Ružić, J. Bajić. P. Šimić, P. Barović 

Ostali nazočni prema pozivu predsjednice:  V. Jovanoski, J. Kostanić ,  Ž. Pongračić, M. Pepur, 

P. Šuica 

Temeljem naprijed navedenog te sukladno Statutu i činjenici da je sjednici UO nazočna većina 

članova te Upravni odbor ima kvorum za potvrđivanje odluka.  

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 

 
DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje i verifikacija skraćenog zapisnika sa 16. sjednice UO HTS-a 

2. Verifikacija pitanja koje ne trpe odgodu  

3. Prijedlog Odluke Financijskog plana HTS-a za 2023. godinu 

4. Juniorski programi – 12, 14, 16 i 18 godina za 2023. godinu 

(nagrađivanje, kriteriji selekcija, dodjela loptica) 

5. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Pravilnika o pojedinačnim natjecanjima  

6. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Pravilnika o ligaškim natjecanjima 

7. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Pravilnika o ekipnim natjecanjima 

8. Prijedlog Odluke o domaćinima DPH 2023- 

9. Prijedlog Odluke o izmjeni sudačkih pristojbi 

10. Primanje novog kluba u članstvo HTS-a  

11. Razno 

Točka 1. 

Verifikacija skraćenog zapisnika s 16. sjednice UO HTS-a 

Zapisnik je  prihvaćen  jednoglasno i bez rasprave. 

Točka 2. 

Verifikacija pitanja koje ne trpe odgodu 

Prihvaćeno je  jednoglasno i bez rasprave. 
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Točka 3. 

Prijedlog Odluke Financijskog plana HTS-a za 2023. godinu 

 

Prijedlog financijskog plana za 2023. pobliže je obrazložila Palmira Šuica. Nakon rasprave 

prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

 

Točka 4. 

Juniorski programi – 12, 14, 16 i 18 godina za 2023. godinu 

(nagrađivanje, kriteriji selekcija, dodjela loptica) 

Prijedloge juniorskih programa za 3023. obrazložila je Jelena Kostanić, sportska direktorica. 

Naglasila je da je HOO povećao proračun za redovni program za 10% koji će se usmjeriti na 

prvenstveno na pripremne kampove juniora. 

Nakon kratke rasprave prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

Točka 5. 

Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Pravilnika o pojedinačnim natjecanjima 

 

Predsjednica i izvršni direktor prezentirali su izmjene po Pravilniku, te naglasili da će se 

pojačati turniri 2. ranga. Nakon rasprave zaključeno je da se prihvaća prijedlog B. Ružića da se 

izradi prezentacija novog sustava natjecanja i stavi na web stranicu HTS-a. Također potrebno 

je napraviti upute za tournament software za roditelje i klubove, te izraditi flajer (promidžbeni 

letak) sa svim relevantnim informacijama o nadolazećoj ljetnoj sezoni. 

 

Prijedlog Odluke je prihvaćen sa 7 glasova za i 1 suzdržan. 

 

Točka 6. 

Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Pravilnika o ligaškim natjecanjima 

 

Izvršni direktor prezentirao je prijedlog Odluke i naglasio da je ligaški sastanak planiran za 

siječanj 2023. Nakon kratke rasprave prijedlog Odluke prihvaćen je sa 7 glasova za i 1 

suzdržan. 

Točka 7. 

Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Pravilnika o ekipnim natjecanjima 

 

Izvršni direktor prezentirao je prijedlog Odluke i naglasio je da će formirati radna skupina za 

natjecanja do 10 godina i uskoro će biti poslani dopisi prema OSA-i. Nakon kratke rasprave 

prijedlog Odluke prihvaćen je sa 7 glasova za i 1 suzdržan. 

 



 

3 
 

Točka 8. 

Prijedlog Odluke o domaćinima DPH 2023 

 

Prijedlog Odluke o domaćinima DPH 2023 prihvaćen je jednoglasno i bez rasprave. 

 

Točka 9. 

Prijedlog Odluke o izmjeni sudačkih pristojbi 

 

ZTSH uputio je prijedlog Odluke o izmjeni sudačkih pristojbi. Nakon rasprave zaključeno je da 

se prijedlog Odluke o izmjeni sudačkih pristojbi vrati na doradu sekciji iz razloga što nisu 

usklađeni  s iznosima koje preporučuju međunarodne teniske federacije te je potrebno 

korigirati iznose. 

 

Točka 10. 

Primanje novih klubova u članstvo HTS-a 

 

Prijedlog Odluke o primanju novih klubova TK Radnik Križevci i TK Dubravčan prihvaćen je sa 

7 glasova za i 1 suzdržan. 

  

Točka 11. 

Razno 

Predsjednica je izvijestila članove UO da je Grad Rijeka prihvatio domaćinstvo DC-a. Članovi 

UO prihvatili su prijedloga o domaćinstvu sa 7 glasova za i 1 suzdržan. Obzirom da je 2023. 

godina izborna najavila je Skupštinu HTS-a za svibanj 2023. 

 

 
 
Zapisnik sastavila:  

Željka Pongračić 


